
捐贈物品表格 Donation Gift Form

 Donation Gifts  - 2013/04/30

Received  Date:   
 Ref.  No.   

(只供內部填寫 Official Use Only)

填妥表格後請電郵至 enquiry@amss1996.org.hk /傳真至 2332 8563， 本會職員將於 2 星期內與你聯絡確認。
確認後，請把物品運送至本會，以助我們減省行政開支，協助更多有需要會員。
如對捐贈物品有任何查詢，歡迎電郵至 enquiry@amss1996.org.hk，或致電 2332 2759 與我們聯絡。

Please send back the form to enquiry@amss1996.org.hk / fax to 2332 8563, our staff will contact you for confirmation within 2 weeks.

After confirmation, please deliver the donation gifts to AMSS in order to help us minimize administrative costs - This means we can serve more members in need.

 Enquiries: (E-mail) enquiry@amss1996.org.hk 
(Tel no.) 2332 8563.
捐贈者/機構名稱  Name of Donor:  

聯絡人  Contact Person:                                                                                 電話  Tel. No:  

電郵  E-mail:     

地址  Address:  

欲捐贈之物品 Proposed Gift Donation
	
	項目描述 *

Item Descriptions
	數量(件數)

Quantity(Pcs)
	此欄由本會職員填寫
AMSS Staff Remarks

	1
	
	
	

	2
	
	
	

	3
	
	
	

	4
	
	
	

	5
	
	
	

	6
	
	
	

	7
	
	
	

	8
	
	
	

	9
	
	
	

	10
	
	
	


* 
鼓勵你連同捐贈物品的相片，電郵此表格至 enquiry@amss1996.org.hk，令我們更清楚物品的合用程度。

It is recommended to attach item photos with this form and send to enquiry@amss1996.org.hk, to ensure the appropriateness of 
the Donation Gift.
**
確認後，請把物品運送至本會(九龍油麻地眾坊街 60 號梁顯利油麻地社區中心 G06 室地下)，以助我們減省行政開支，協助

更多有需要會員。
 
After confirmation, please deliver the gifts to Amitymutual Support Society in order to help us minimize administrative costs - This  
means we can serve more members in need.
本會職員將於 2 星期內與閣下聯絡，請耐心等候。多謝你對恆康互助社的支持!
Our staff will contact you for confirmation within 2 weeks. Thanks in advance for your support to AMSS!












